
 

 
 
 

Zápis ze schůze Studijní komise AS 

ze dne 16.11. 1999 

 
 
Přítomni (bez titulů): Bubák, Karger, Kovář, Langer, Rojko, Rokyta, Šámal, Veselý 
Omluveni (bez titulů): Kryl, Stanovský 
 
 
Schůze proběhla podle navrženého programu: 
 
1. Revize studijních plánů - inventura 
 Materiál na zasedání AS dne 8. 12. připraví Veselý, před předložením předloží členům  
 komise prostřednictvím e-mailu k vyjádření.   
 
2. Výuka jazyků  
 Byl podrobně diskutován materiál připravený kol. Bubákem a Šámalem 
 

3. Studentská anketa  
  Závěry zahrnuty do návrhů k dalšímu sledování. 
 

4. Uspořádání učitelského studia  
 Materiál předložený vedením fakulty doporučen ke schválení, úpravu stylisticky ne zcela 
 jasné pasáže projedná s prod. Andělem kol. Rojko 
 

5. Zpráva o činnosti rozvrhové komise  
 Bude s dalšími materiály diskutováno na příští schůzce 
      
6. Různé  
 Kol. Bubák a Šámal vznesli podnět k rozšiřování možností výběru v rámci TV. Budou dále 
 jednat s vedením KTV o případných organizačních úpravách. 
 
Závěry jednání zachycuje materiál v příloze, který byl předložen předsednictvu AS. Byly do něj 
promítnuty požadované úpravy bodu o výuce jazyků. 
 
 
Zapsal:  J.Veselý 
 


